
RG.0002.8.2023                                 

P R O T O K Ó Ł  NR XLVIII/2023 

 
SESJI RADY GMINY KRZYŻANÓW 

 
ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ URZĘDU GMINY KRZYŻANÓW 

W DNIU 28 WRZEŚNIA 2023 ROKU 
 
 

Obecni: 

- 14 radnych według załączonej listy obecności (nieobecny Paweł Stangreciak),  

- 28 sołtysów (4 radnych pełni funkcję sołtysa),      

- pracownicy Urzędu Gminy Krzyżanów: Tomasz Jakubowski – Wójt Gminy, Maciej Kucharski – Mecenas. 

  

Listy obecności radnych, sołtysów i pracowników Urzędu Gminy Krzyżanów stanowią 

załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu.  

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Czekaj o godzinie 9.00 otworzył XLVIII sesję Rady 

Gminy. Przywitał radnych, Wójta Gminy Tomasza Jakubowskiego wraz z pracownikami, 

Mecenasa Macieja Kucharskiego oraz sołtysów. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie na sali obrad obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego piętnastoosobowego 

składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych i innych form wychowania przedszkolnego, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krzyżanów. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 

oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy Krzyżanów. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzyżanów 

na lata 2023-2026.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIII/157/2016 Rady Gminy Krzyżanów w 

sprawie utworzenia wspólnej obsługi dla jednostek organizacyjnych Gminy Krzyżanów. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w 

spółkach prawa handlowego.  

9. Przyjęcie protokołu nr XLVI/2023 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 14 lipca  

2023 roku oraz protokołu nr XLVII/2023 sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Krzyżanów odbytej 

w dniu 18 sierpnia 2023 r.   

10. Sprawozdanie z działalności między sesjami: 

    a) Wójta Gminy, 

    b) Przewodniczącego Rady Gminy. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić z 

wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił propozycji zmian porządku obrad. 

 

Radni otrzymali przed sesją projekty wszystkich uchwał – stanowią one załączniki nr  4, 5, 6, 

7, 8 i 9 do nin. protokołu. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych i innych form wychowania przedszkolnego, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krzyżanów. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze  głosy, uwagi do projektu uchwały?   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Wójt Gminy Tomasz Jakubowski – króciutko powiem o tej sieci. W związku z tym, że 

utworzone mamy Gminne Publiczne Przedszkole w Krzyżanowie, ta sieć publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych, form wychowania przedszkolnego jest troszkę inna, 

jak była  wcześniej i mamy tak: Publiczne Gminne Przedszkole w Krzyżanowie – Krzyżanów 

8b, Zespół Wychowania  Przedszkolnego w Szkole Podstawowej im. I. Kosmowskiej w 

Kaszewach Dwornych – Kaszewy Dworne 19, jako trzeci Zespół Wychowania Przedszkolnego 
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w Szkole Podstawowej im. prof. Wł. Szafera w Kterach – Ktery 34 i czwarty Zespół 

Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Krzyżanowie. 

Jednym słowem, doszło nam Publiczne Przedszkole w Krzyżanowie. To tyle. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr XLVIII/388/2023 w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych i innych form wychowania przedszkolnego, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krzyżanów została podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy Krzyżanów. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj -  radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – w związku z tym, że mamy utworzone przedszkole, jest 

utworzony Klub Dziecięcy. Nadzór nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami działającymi na terenie Gminy Krzyżanów sprawuje Wójt Gminy Krzyżanów. 

Dlatego też, tą  uchwałę po prostu podejmujemy.   

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr XLVIII/389/2023 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy Krzyżanów została 

podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.   

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 



4 
 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2023-2026. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr XLVIII/390/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzyżanów na lata 2023-2026 została podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.    

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj - radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.  

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – króciutko powiem. W dochodach zwiększamy plan dochodów 

bieżących o kwotę 10.545 zł z tytułu podziału środków na zwiększony odpis na zakładowy 

fundusz świadczeń socjalnych dla nauczycieli w roku 2023. Zwiększamy też plan dochodów 

bieżących o kwotę 1.500.000 zł z tytułu uzupełnienia subwencji  ogólnej. Natomiast w 

wydatkach zwiększamy też plan wydatków bieżących o kwotę 10.545 zł na zadania statutowe 

na odpis  na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych dla nauczycieli. Zwiększamy plan 

wydatków majątkowych o kwotę 50.000 zł na zadanie inwestycyjne pt. „Rozbudowa budynku 

Szkoły Podstawowej w Krzyżanowie”. To jest związane z tym, że z Funduszu Inwestycji 

Strategicznych Gmina Krzyżanów pisała wniosek o dofinansowanie do rozbudowy Szkoły 

Podstawowej w Krzyżanowie. Ten Wniosek został zaakceptowany. Otrzymaliśmy, tzn. 

otrzymamy dopiero 1.960 tys. zł. Mamy inwestycję zaplanowaną do wykonania do końca 2024 

r. Dlatego też, żeby tą rozbudowę, tą modernizację wykonać, jest rok czasu i musimy już teraz 

przygotować dokumentację projektową, żeby uzyskać pozwolenie na budowę, wszelkie 

formalności i tą inwestycję, żeby zrealizować do końca przyszłego roku. W dziale 900 
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zwiększamy plan wydatków majątkowych o kwotę 44.000 zł. To jest zadanie pn. „Montaż 

instalacji OZE na terenie gminy Krzyżanów”. Jak państwo wiecie, mieliśmy spotkanie. Jest taki 

nabór wniosków do końca października w Urzędzie Marszałkowskim, został przedłużony. 

Sporo chętnych jest z terenu gminy. Na pompy ciepła mamy 122 wnioski, na piece na pellet 

mamy 24 wnioski i na  magazyny energii z panelami fotowoltaicznymi, jak ja pamiętam, chyba 

276 wniosków i te środki 44 tys. zł są nam potrzebne na przygotowanie dokumentacji, żeby ten 

wniosek został przez Gminę złożony do Urzędu Marszałkowskiego. To tyle, dziękuję.    

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr XLVIII/391/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Krzyżanów na 2023 rok 

została podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.    

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIII/157/2016 Rady Gminy Krzyżanów 

w sprawie utworzenia wspólnej obsługi dla jednostek organizacyjnych Gminy 

Krzyżanów. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj - radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu?   

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – króciutko powiem, że została wprowadzona zmiana, jeżeli chodzi 

o wspólną obsługę w zakresie rachunkowości i sprawozdawczości. Dodane zostały Publiczne 

Gminne Przedszkole w Krzyżanowie, Publiczny Gminny Klub Dziecięcy „Pod bocianim 

skrzydłem” w Krzyżanowie oraz zaktualizowano pozostałe jednostki, czyli jednostki, które 

były dotychczas są razem wspólnie obsługiwane. To tyle.   

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 18 do nin. protokołu. 
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Uchwała Nr XLVIII/392/2023 zmieniająca uchwałę Nr XIII/157/2016 Rady Gminy 

Krzyżanów w sprawie utworzenia wspólnej obsługi dla jednostek organizacyjnych Gminy 

Krzyżanów została podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 

w spółkach prawa handlowego. 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj - radni z projektem uchwały zapoznali się na 

posiedzeniach Komisji. Czy są jeszcze głosy, uwagi do projektu uchwały?    

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu.   

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – ta uchwała jest wprowadzona i głosowana pod kątem tego 

budownictwa mieszkaniowego, które ma być. I tutaj chodzi o wkłady pieniężne w ramach 

kwoty przewidzianej na ten cel w budżecie Gminy Krzyżanów na dany rok budżetowy, w tym 

środki na ten cel pochodzące z zewnętrznych źródeł finansowania, w szczególności z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa. Chodzi też tuta o wkłady niepieniężne, aporty 

w postaci różnych działek czy innych  nieruchomości, które zgodnie z przepisami prawa mogą 

stanowić wkład niepieniężny. Jednym słowem i tak o wszystkim będzie decydowała Rada i 

przyzwalała na to Rada Gminy Krzyżanów. To tyle, dziękuję. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

Uchwała Nr XLVIII/393/2023 w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i 

akcji w spółkach prawa handlowego została podjęta jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  

Uchwała ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

 

Ad. 9. Przyjęcie protokołu nr XLVI/2023 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 

14 lipca  2023 roku oraz protokołu nr XLVII/2023 sesji nadzwyczajnej Rady Gminy 

Krzyżanów odbytej w dniu 18 sierpnia 2023 r. 

Protokół nr XLVI/2023 sesji Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 14 lipca  2023 r. i 

protokół nr XLVII/2023 sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Krzyżanów odbytej w dniu 18 

sierpnia 2023 r. były wyłożone do wglądu przed sesją w biurze Rady.  
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Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionych protokołów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał protokół nr XLVI/2023 pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

Protokół nr XLVI/2023 sesji Rady Gminy odbytej w dniu 14 lipca 2023 r.  został przyjęty 

jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  

  

Przewodniczący Rady Gminy poddał protokół nr XLVII/2023 pod głosowanie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Wyniki jawnego imiennego głosowania stanowią załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

Protokół nr XLVII/2023 sesji nadzwyczajnej Rady Gminy odbytej w dniu 18 sierpnia 2023 r.  

został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”.  

 

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności między sesjami: 

    a) Wójta Gminy, 

    b) Przewodniczącego Rady Gminy. 

10a. sprawozdanie z działalności między sesjami Wójta Gminy. 

Sprawozdanie z działalności od dnia 19.08.2023 r. do dnia dzisiejszej sesji złożył Wójt Gminy 

T. Jakubowski.  

Wójt Gminy T. Jakubowski – chciałbym podziękować tutaj publicznie panu Senatorowi 

Przemysławowi Błaszczykowi, który naprawdę, jeżeli zwrócimy się o jakąś tam pomoc w 

pozyskaniu środków finansowych, to jest bardzo przychylny. Także, z całego serca dziękuję. 

 

10b. sprawozdanie z działalności między sesjami Przewodniczącego Rady Gminy. 

Sprawozdanie z działalności od dnia 19.08.2023 r. do dnia dzisiejszej sesji złożył 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Czekaj. 

 

Ad. 11. Wolne wnioski i informacje. 

Sołtys sołectwa Kaszewy-Kolonia Mieczysław Miniszewski – ja chciałem powiedzieć, że 

ostatnio na moim sołectwie Kaszewy-Kolonia była modernizacja drogi, która była równana 

destruktem. Przed modernizacją drogi, przyjechała równiarka, znowu weszła mi w pole. 
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Musiałem interweniować z tego względu, że nie miał kto w Gminie, nie wiem, czy Wójt, czy 

ktoś inny, pokazać dokładnie dokąd ta droga ma być. Jest taka sytuacja, że teraz została również 

ta droga  zrobiona w punktach geodezyjnych, jak tyle lat trzeba było czekać, osiem lat, od 2015 

r. do dziś, Nadmieniam, że droga teraz została wykonana raptem 3 m znalazło się, jak pan Wójt 

i Rada Gminy twierdziła, że nie było 3 m i nadmieniam też, że przy działce mojej 18/3 nasypano 

wysoko, nie da się wyjechać z pola. Złożyłem wniosek do Gminy, żeby zrobiono mi zjazd z 

drogi, bo na wysokości 30, 40 cm na drogę 3 m z działki 30 m szerokiej nie da się wyjechać. 

Po prostu, trzy lata temu nawiozłem, trzy, cztery lata temu Gmina też nawoziła szlaki, 

przywiozłem trzy przyczepy ziemi, podniosłem już, żebym miał wyjazd. Zamiast wykonywać 

pod ten destrukt, Gmina tak sobie  nasypała, bo pan Miniszewski może sobie prowadzić, a 

działkę rolną, żeby uprawiać pole. Dzieje się źle w Gminie Krzyżanów. Powiem tak, jestem 

jako mieszkaniec szkalowany przez Wójta. Wszystko na złość robione jest. Powiem tak, nawet 

w tamtym roku Wójt Tomasz Jakubowski (wypowiedź słabo słyszalna) swoje pole, zniszczył 

mi miedzę, granicę. Sprawa będzie w sądzie. Rzepak jego był pochylony w moją pszenicę. Ciął 

swój rzepak, zniszczył moją pszenicę. Potem zniszczył granicę. Teraz wchodzi w te działki, tak 

samo, jak w tamtym roku. Przyjechała równiarka, weszła w moją działkę. Mam tam działkę 

budowlaną w tym momencie też. Wchodzi, nie pyta się, cały czas jest mi robione na udry. Trzy, 

cztery lata temu była modernizowana droga na działce nr 7, to jest od Kaszew-Kolonii do 

Różanowice, to jest droga gminna. Na tej drodze też wtedy równiarką było wjechane, nawalone 

w moją działkę, (wypowiedź słabo słyszalna) cała zgarnięta była na mój pas, na moją stronę 

drogi. Do dziś, droga jest zmniejszona z ok. 3 m, ponad 3 m miała, tam jest 2 z kawałkiem 

dzisiaj. Na tej działce nr 7 biegnie rów przez Kaszewy-Kolonię w kierunku Różanowic i 

Krzyżanówka. Tyle lat piszę już na ten przepust, tam jest popękany w 80%. Ten przepust, był 

nasypany celowo szlaką, żeby był jako zrobiony. 300 m dalej na Różanowicach był założony 

plastikowy przepust, chociaż był w lepszym stanie jak mój. Mój w 80% popękany, kręgi. 

Najpierw chodziły samochody (wypowiedź słabo słyszalna) ktoś wpadnie do rowu, wypadek 

się stanie. Ja już pisałem do Wójta. Wójt powiedział, że to na jego odpowiedzialność. Tyle lat 

się nie robi nic. Ta droga została zapomniana, nawet nie są wykaszane pobocza. Po prostu jest 

wyłączona droga z ruchu. No i na tą chwilę to moje (wypowiedź słabo słyszalna). 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – odniosę się może do tej szerokości drogi. W niektórych miejscach 

jest rzeczywiście 2,8, 2,50 i na ile było działki, na tyle wybudowaliśmy. Jeżeli chodzi o tą drogę 

w Kaszewach-Kolonii, rzeczywiście, ona miała powstać już osiem, dziesięć lat temu, bo 
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mieliśmy zaplanowane pieniądze w budżecie. Wycofaliśmy się z tego względu, że pan 

Mieczysław Miniszewski zmienił oświadczenie, sfałszował nam treść oświadczenia i podsunął 

do Urzędu Gminy. Przedstawiając to oświadczenie państwu radnym wszyscy czytali. My w 

Gminie umiemy czytać panie Miniszewski, umiemy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – panie Miniszewski, jak pan mówił, nikt panu nie 

przeszkadzał. 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – i niech pan taki bystry nie będzie. Naprawdę, staramy się robić 

gospodarnie, jak najlepiej dla wszystkich mieszkańców. Wiem jedno, że ci mieszkańcy, którzy 

mieszkają w okolicach pańskich pól i w okolicach Kaszew, to niejedni  na tym tracą, bo 

naprawdę, jeżeli pracownicy słyszą, że trzeba zrobić gdzieś tam drogę czy wyrównać, czy 

cokolwiek zrobić w okolicach Mieczysława Miniszewskiego, to jest ogólne zniechęcenie, nie 

chcą w ogóle się kontaktować,  nie chcą żadnego kontaktu z panem mieć. Wie pan co, nie raz 

się zastanawialiśmy czy pan jest normalny, czy nienormalny i tyle. Skończę ten temat, bo nie 

chcę dyskutować tutaj na ten temat. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z państwa 

sołtysów chciałby zabrać głos? Pan sołtys, proszę. 

 

Sołtys sołectwa Wyręby Siemienickie Jarosław Sęczkowski – ja chciałem się odnieść znowu 

do tych dróg, które były ostatnio robione i podziękować panu Przewodniczącemu, panu 

Wójtowi i Radzie za to, że są zrobione i utwardzone. Dziękuję wszystkim. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję bardzo. Pan sołtys i pan prezes, dwa w 

jednym, że tak powiem.  

 

Sołtys sołectwa Żakowice Marian Jasiński – dziękuję panie Przewodniczący. Szanowni 

państwo, (wypowiedź słabo słyszalna) praktycznie już dobiegają końca. I z tego miejsca 

chciałbym podziękować rolnikom, którzy, tak kolokwialnie mówiąc, czują tego blusa, 

pomagają  tej Spółce, nie zważają na to, że operator jedzie tam po raz trzeci, czwarty, no, bo 

taki jest mus. Ale, żeby nie było tak kolorowo (wypowiedź słabo słyszalna), może nudny jestem 

w tych swoich przypomnieniach, cały czas jest problem kamieni. Nie są to kamienie stare, 
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wrośnięte (wypowiedź słabo słyszalna), odkrywając kamień, pod spodem jest świeża trawa, 

czyli de facto musiał on być wrzucony niedawno. I apeluję po raz nie wiadomo który z kolei, 

żeby po prostu takich incydentów nie czynić. W tym roku już operator (wypowiedź słabo 

słyszalna) kosiarkę. Jedna naprawa, to jest rząd wielkości ok. 2 tys. zł. To wszystko idzie w 

jego koszta i on do mnie teraz mówi: kto to pokryje? W związku z tym mój apel, po prostu, 

bądźmy partnerami w tych zadaniach, a nie wrogami. Przecież robiąc taką dywersję, robimy 

sami sobie na złość. No, wreszcie, żeby to do państwa dotarło. Przepraszam, że może troszkę 

jestem tutaj uniesiony, ale taka jest rzeczywistość, niestety, no. Przecież pamiętamy z historii, 

w jakich bólach ta Spółka powstawała, jaki na początku był budżet. W 2011 roku przejęliśmy 

władzę, był budżet 5 tys. zł. Co ten […] mógł za te 5 tys. zł zrobić. Dzisiaj mamy budżet 

wielkości 20, 40, 50 tys. zł i coś można zrobić. Nie ominęliśmy żadnej okazji, żeby nie 

skorzystać z żadnej dotacji, po prostu, jak gdyby. Urząd Marszałkowski, Urząd Wojewódzki, 

Urząd Gminy tutaj serdeczne podziękowanie. Jeżeli państwo czujecie po prostu (wypowiedź 

słabo słyszalna) jakby tego terenu. No, dziękuję serdecznie za uwagę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – pani sołtys jeszcze prosiła. Pan przekaże mikrofon 

do pani sołtys. 

 

Sołtys sołectwa Łęki Kościelne Bożena Gałecka – ja do pana Wójta mam taką prośbę, bo ja już 

składałam takie, zgłaszałam ubytek drogi powiatowej na zakręcie u nas na wiosnę. I do tej pory 

ta dziura jest tam przy tych barierkach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję. Panie Miniszewski, proszę o krótkie, 

zwięzłe pytanie, proszę bardzo. 

 

Pan M. Miniszewski – żeby pan Jakubowski mi ubliżał czy jestem normalny, czy nienormalny, 

bo nienormalny to jest chyba pan Jakubowski skoro, powiem jeszcze jedno, zniszczył do mnie 

granicę, zniszczył mi zboże, mało tego proszę państwa, wypalał spawarką ogniem palnym metr 

od moich pól, 4,5 ha pszenicy (wypowiedź słabo słyszalna) metalową, która się paliła ogniem. 

Powiem jeszcze jedno, mam pytanie do pana Mecenasa. Panie Mecenasie, skoro Gmina 

podniosła drogę na wysokość 30, 40 cm od mojej działki, czy ma obowiązek zrobić mi zjazd? 
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Wójt Gminy T. Jakubowski – szybciutko powiem, że 30, 40 cm nie stać  Gminy na podniesienie 

drogi z destruktu. 40 cm nigdzie ta droga nie podniesiona by została, ani w Siemienicach, ani 

w Kaszewach, w żadnym z miejsc. Po 40 cm, żeby sypać z destruktu, to naprawdę Gmina 

musiałaby być niezłym milionerem. Podnieśliśmy drogę i to w Siemienicach, w Wyrębach, 

gdziekolwiek o 12 cm po uwałowaniu. I tyle było nawiezione i skrupulatnie było tego 

pilnowane, żeby nie było ani mniej, ani więcej. Jeżeli chodzi o zjazdy panie Miniszewski, 

zjazdy należą do kompetencji mieszkańca. Jeżeli mieszkaniec tak, jak pan, wcześniej 

przychodził, pilnował, że nie wolno wejść, jakaś tam bryłka poleciała na pańskie pole, pan 

Nowacki, który ściągnął lawetami sprzęt, rozkłada (wypowiedź słabo słyszalna), przywiózł 

destrukt i jak pan przyszedł, awanturował się, że nie wolno wchodzić, że nie wolno, że tak 

powiem, równiarką wjeżdżać, on po prostu ten sprzęt przewiózł na drogę w Kucharach. Później, 

jak wzięliśmy geodetę, geodeta, że tak powiem, znów wytyczył jeszcze raz granicę, przyjeżdżał 

jeszcze raz Nowacki, zrobił tą drogę, no i co, pan teraz oczekuje, że trzeci raz pojedzie Nowacki, 

bo pan Miniszewski tak chce. Niestety. Panie Miniszewski, jakieś zasady, jakieś reguły, jakaś 

przyzwoitość przede wszystkim powinna  być i pan tak samo powinien troszkę mieć 

przyzwoitości, i za przeproszeniem, Gminy sobie nie traktować jak nienormalnych i głupich 

ludzi. Także, troszkę szacunku do ludzi i do Gminy. Dobrze? Także, jeżeli chodzi o zjazd, teraz 

to proszę bardzo, niech pan wykona sam.  Pozostali mieszkańcy, ludzie normalni, przyzwoici, 

mają te zjazdy porobione. Wyszli, podziękowali i zachowali się jak ludzie. Nie mieli pretensji 

do tego, że nie wiem, jakaś bryłka poleciała na pole czy cokolwiek. No, pan, jak zwykle, czy 

to jest w Różanowicach, czy to jest obojętnie w którym miejscu przy pańskim polu, Gmina 

wszystko źle robi, przepustów nie potrafi zrobić, drogi nie potrafi zrobić. Teraz się okazuje 40 

cm drogę do góry podniosła. Gdzie jest to 40 cm? Panie Miniszewski, powiem tak, nie chce mi 

się z panem tutaj w ogóle dyskutować i rozmawiać. I to tyle, dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – pan Mecenas, proszę bardzo.  

 

Mecenas Maciej Kucharski – szanowni państwo, ja trochę z innej beczki. Ponieważ, od czasu 

do czasu po gminie krąży prywatny kolporter roznosząc gazetę „Powiatowe Życie Kutna”, w 

której, jak już wcześniej państwa informowałem, myślę, że duża część z państwa również tą 

gazetę miała okazję mieć w ręku i przeglądać. Od wielu miesięcy znajdują  się informacje 

dotyczące również państwa jako radnych, Rady Gminy generalnie, a w szczególności pana 

Wójta, od kilku miesięcy również mojej osoby, chciałbym odnieść się do kilku informacji 
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zawartych w ostatnim artykule „Powiatowego Życia Kutna” dlatego, że te informacje po prostu 

nie polegają na prawdzie. W związku z tym, kiedyś podjęliśmy próbę taką, aby zgodnie z 

przepisami prawa prasowego, redaktor opublikował sprostowanie nieprawdziwych informacji, 

no, to dostaliśmy w odpowiedzi pismo, w którym pan redaktor sam ocenił, czy napisał prawdę 

czy nie i napisał, że w związku z tym, nie opublikuje takiego sprostowania. Dlatego też, 

chciałbym, abyście państwo sami poznali sprawę od innej strony. Każdy z państwa ma prawo 

do swojej oceny. Ja nie będę nikomu tej oceny narzucał, bo w przeciwieństwie do tego, co 

próbuje czynić autor tych artykułów. Otóż, proszę państwa, pierwsza informacja dotycząca 

sprawy państwa […], która się toczyła tutaj przez dłuższy czas i rzeczywiście faktem jest, że 

podjęliśmy decyzję o tym, żeby sprawę definitywnie zakończyć. Zakończyć w ten sposób, że 

wniesione przez Gminę odwołanie do Sądu Ochrony Konkurencji i Konsumentów Sądu 

Okręgowego w Warszawie zostało przez Gminę wycofane, co skutkowało ostatecznym 

umorzeniem  postępowania przez Sąd. Proszę państwa, decyzja była konsekwencją tego, co 

zadziało się kilka miesięcy wcześniej, o czym państwo również na tej sesji byli przeze mnie 

informowani. Mianowicie, z chwilą, kiedy Sąd w trakcie postępowania wydał postanowienie 

zabezpieczające, które na czas trwania procesu nakazywało Wójtowi przywrócenie dostaw 

wody, tak naprawdę został załatwiony cały temat, bo państwo pamiętacie zapewne, jeszcze 

mnie tutaj nie było, ale sprawa przecież ciągnie się dłuższy czas, problem z dostawą wody do 

odbiorców polegał na tym, że na przyłączu była usterka, która powodowała duże ubytki wody. 

Duże ubytki wody, proszę  państwa, to jest szkoda dla wszystkich mieszkańców gminy, no, bo 

za wodę mieszkańcy muszą zapłacić. Jak jest duży ubytek wody, to po prostu konsekwencją 

tego jest podnoszenie cen. Żeby przywrócić wodę w sytuacji, w której nie będzie tych ubytków, 

Gmina musiała po prostu to przyłącze naprawić. W związku z tym, naprawienie przyłącza i 

rozpoczęcie dostarczania wody odbiorcom skutkowało tym, że tak naprawdę sprawa stała się 

bezprzedmiotowa i dalsze jej prowadzenie w Sądzie na zasadzie udowadniania do końca kto 

ma rację w sporze, który już dawno jest rozstrzygnięty, że  tak powiem, na gruncie, bo sprawa 

jest załatwiona i woda jest przywrócona, uznaliśmy za bezcelowe i dlatego sprawa została z 

Sądu wycofana. I to w tym zakresie tutaj nie ma wątpliwości. Natomiast, proszę państwa, 

pozostawię do państwa oceny tezy z artykułu podpisanego przez pana Andrzeja 

Stelmaszewskiego, w których pisze on o idiotycznych decyzjach Wójta, pisze o tym, że Wójt 

tworzy w gminie kult jednostki godny epoki stalinowsko-bierutowskiej. Proszę państwa, 

wydaje się, że od osoby z tak dużym bagażem doświadczeń życiowych z jakimi jest pan 

Andrzej Stelmaszewski, którego zresztą znam osobiście, wymagać by można było jednak  

powściągliwości w wypowiedziach skierowanych w stosunku do osoby publicznej, jaką jest 
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pan Wójt Tomasz Jakubowski. To, że te wypowiedzi wcześniej nosiły cechy naruszenia dóbr 

osobistych  pana Wójta, to konsekwencją tego było skierowanie przez nas pozwu do Sądu 

Okręgowego w Łodzi, tzn. pan Wójt skierował, ja jestem jego pełnomocnikiem w tej sprawie 

o ochronę dóbr osobistych w postaci dobrego imienia i tu po raz pierwszy w tym artykule, na  

który się powołuje pan Stelmaszewski podaje nieprawdę. Pan Stelmaszewski bowiem pisze, 

cytuję: „skierował naszą redakcję do Sądu, chociaż nie odbyła się jeszcze ani jedna sprawa, to 

my od razu odrzuciliśmy ów pozew w całości, motywując zarówno nietrafnym adresem, jak i 

w ogóle zawierającym wyimaginowane  zarzuty” – koniec cytatu. Proszę państwa, nie ma w 

procedurze sądowej czegoś takiego, że pozwany może sobie odrzucić pozew. Oczywiście, on 

może go wyrzucić do kosza przykładowo, jak się z nim nie zgadza. Natomiast, sprawa jest w 

Sądzie. Będzie miała swój epilog i Sąd ostatecznie rozstrzygnie czy powództwo uwzględni, czy 

powództwo oddali. Natomiast, nie ma czegoś takiego jak odrzucenie, że sobie pozwany odrzuca 

pozew w całości. We wcześniejszych artykułach pan Andrzej Stelmaszewski wielokrotnie 

odwoływał się do, cytuję: „łódzkich prawniczek”, które miały mu doradzać przy okazji pisania 

tych różnych informacji na temat Gminy Krzyżanów. No i mogę z ubolewaniem stwierdzić, że 

te łódzkie prawniczki się w tej sprawie  nie popisały, no, bo jeżeli dopuszczają do sytuacji, w 

której pisze redaktor o czymś co nie istnieje w przepisach prawa, no, to sami państwo możecie 

ocenić, jakie to jest doradztwo prawne. Kolejne doradztwo prawne, w którym się owe łódzkie 

prawniczki pochwaliły, to jest ostatni cytat z tego artykułu dotyczący procesu, który toczy się 

w Sądzie Rejonowym dla  Łodzi-Śródmieścia, o czym państwo też byli informowani, z 

prywatnego aktu oskarżenia pana Tomasza Jakubowskiego przeciwko byłemu wójtowi i 

magistrowi, prawnikowi […]. Otóż, w tym artykule pojawia się następujący fragment, znowu 

cytuję: „znowu nie kara a ugoda mająca odbyć się 25 września 2023 r. sprawa ugodowa z 

powództwa Wójta Gminy Krzyżanów Tomasza Jakubowskiego reprezentowanego przez 

mecenasa, radcę prawnego Urzędu Gminy Macieja Kucharskiego przeciwko byłemu wójtowi, 

magistrowi prawa […],  została przełożona na 20 października 2023 r. Sprawę zamieniono na 

ugodową przez Sąd, a więc nie kara a ugoda”. No i gdyby te łódzkie prawniczki doradzały panu 

Andrzejowi Stelmaszewskiemu, to by doskonale pan Andrzej Stelmaszewski wiedział, że w 

sprawach o przestępstwa z tzw. oskarżenia prywatnego pierwszym posiedzeniem, które 

wymagane jest przez przepisy, to jest tzw. posiedzenie pojednawcze. I właśnie ten 20 

października, to jest termin posiedzenia pojednawczego. Zapewniam państwa, że jako 

pełnomocnik pana Tomasza Jakubowskiego nie wyrazimy zgody na żadną ugodę z panem […] 

za te oszczerstwa, które formułował pod adresem pana Wójta. I w związku z tym, sprawa będzie 

miała swój dalszy ciąg, i będzie w tej sprawie Sąd procedował i wyda w tej sprawie wyrok. 
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Jaki? Tego nie wiem, bo wbrew temu, co kiedyś pan Stelmaszewski w artykule pisał, że mam 

chody w sądach i wszystko wiem wcześniej, nie wiem, jakie będzie rozstrzygnięcie, nie mam 

takich chodów. Natomiast, proszę państwa, pisanie, że sprawę zamieniono na ugodową przez 

Sąd świadczy tylko i wyłącznie o nieznajomości obowiązujących przepisów prawa. I proszę 

państwa, na koniec jeszcze jeden  przypiąć kwiatek do kożucha, jak to się mówi, dotyczący też 

fragmentu, gdzie pan Andrzej Stelmaszewski odnosi się do Szkoły w Kterach. Tam taki 

podtytuł w tym artykule: zgon Szkoły w Kterach. Nie muszę tutaj wszystkim państwu mówić, 

jakie były motywy tego, że ta Szkoła formalnie funkcjonuje, ale jest, jak gdyby Szkołą bez 

uczniów, przynajmniej w tym roku szkolnym. Natomiast, odniosę się do pewnych 

sformułowań, ponieważ odnoszę wrażenie, że pan redaktor ma problemy z językiem polskim. 

Niestety, muszę to z przykrością stwierdzić. Otóż, fragment, znowu cytuję i pozostawię to do 

państwa oceny: „informacja podpisana jest”, bo chodzi  o informację, która została 

opublikowana tutaj w Biuletynie Informacyjnym Gminy Krzyżanów na str. 28, podpisana przez 

pracownika Urzędu Gminy pana Piotra Felczaka i teraz cytat z tego artykułu: „informacja 

podpisana jest przez pracownika Urzędu Gminy Piotra Felczaka i jest matacząca, 

niezrozumiała, proceduralnie niechronologiczna” i uwaga „niezorientowująca” ukośnik 

„niekoherentująca”. Powiem szczerze, że mam wątpliwości, żeby zrozumieć o co autorowi tego 

pisma w tym fragmencie chodziło, a i, przepraszam, jeszcze jedna informacja, to też dla pana 

Andrzeja Stelmaszewskiego, bo zapewne nas ogląda. Otóż, proszę państwa, mnie zawsze 

uczono jednego, że możemy się nie zgadzać, możemy mieć różne stanowiska, głosić różne 

poglądy polityczne, religijne, społeczne, każdy z nas ma do tego prawo, bo na tym  polega 

demokracja. Natomiast, uczono mnie jednego, że wypowiadając pewne słowa, nie wolno 

nikogo obrażać. Natomiast, tak się stało, że były dwa artykuły opublikowane przez pana 

Andrzeja Stelmaszewskiego w jego gazecie „Powiatowe Życie Kutna”, w których wprost 

nazwał pana Tomasza Jakubowskiego i mnie marnymi partaczami SLAPP i prymitywnymi  

partaczami SLAPP. Już nie będę mówił, co to jest SLAPP. Jak państwo czytaliście tamte 

artykuły, to wiecie. Natomiast, nazwanie kogoś marnym partaczem czy prymitywnym 

partaczem jest słowem znieważającym. Ja mogę mieć różne zdanie na temat od pana Andrzeja 

Stelmaszewskiego, ale nigdy nie pokusiłbym się o to, żeby powiedzieć, że jest marnym 

partaczem dziennikarstwa, czy prymitywnym partaczem dziennikarstwa. Tego nigdy bym nie 

powiedział i nie mówię. Natomiast, nie pozwolę sobie, ja osobiście myślę, że pan Tomasz 

Jakubowski również na to, żeby ktoś w tak oczywisty sposób nas po prostu obrażał, bo sobie 

na to nie zasłużyliśmy. W związku z tym, informuję państwa, przy okazji pana Andrzeja 

Stelmaszewskiego, że 7 września tego roku został skierowany do Sądu Rejonowego dla Łodzi-
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Śródmieścia prywatny  akt oskarżenia, w którym ja i pan Tomasz Jakubowski oskarżamy pana 

Andrzeja Stelmaszewskiego o przestępstwo znieważenia z art. 216 § 2 Kodeksu Karnego i na 

kanwie tego, co pisał pan Stelmaszewski o panu […], niech się też spodziewa pierwszej 

rozprawy na zasadzie posiedzenia pojednawczego, ale to nie będzie ugoda, bo tej ugody w tej 

sprawie również nie będzie. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – dziękuję. Na końcu pan sołtys jeszcze prosił. Nie 

zabierał jeszcze głosu. Proszę podać mikrofon. 

 

Sołtys sołectwa Micin Dariusz Królak -  panie Wójcie, ja chciałbym poruszyć sprawę odnośnie 

tych psów u […].  Ludzie się skarżą, mieszkańcy, nie mogą przejechać rowerami ani nic. Cały 

czas psy biegają i on cały czas powtarza, że te psy nie są jego. Nie wiadomo, rozgryźć tą sprawę, 

bo to przecież się ciągnie ileś lat, a tych psów przybywa coraz więcej. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – proszę pana, już pan zabierał głos. Uważam tematy 

za wyczerpane i nie będziemy tutaj klubu dyskusyjnego urządzać, chyba, że pan Wójt chciałby 

jeszcze coś odpowiedzieć. Proszę bardzo. 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – ja mam tutaj takie dwa słowa do pana Miniszewskiego. Panie 

Miniszewski, przed tym, jak pan startował na funkcję sołtysa, trzeba było się dokładnie 

zapoznać co to jest sołtys, jaką on rolę pełni w społeczeństwie, jakie ma zadania, jakie ma 

przywileje, jakie ma, że tak powiem, obowiązki. Sołtys, to nie tylko jest przyjść na sesję, po 

ubliżać, wykrzyczeć, że tak powiem, działać na szkodę Gminy i na szkodę mieszkańców, bo 

 

Salę konferencyjną opuściła radna Monika Sobolewska. Od tej pory w sesji bierze udział 13 radnych.   

 

pan swoją osobą działa na szkodę Gminy, na szkodę mieszkańców. Dzięki pana postawie, ci 

ludzie nie mieli przez 5, 7 lat drogi utwardzonej, jeździli po takiej po jakiej jeździli. Teraz 

robiąc tą drogę z destruktu przedsiębiorca, który wykonywał jechał dwa razy i pan by chciał, 

żeby jechał trzeci raz specjalnie do pana wjazdu. Tak nie będzie, jak pan chce i nie będzie tak, 

że pan przychodzi i podkrzykuje tutaj  na Wójta, na pracowników, ubliża, oczernia, nie będzie 

tak. Niech pan troszkę kultury się nauczy i dopiero niech pan idzie do samorządu. To nie jest 

tylko wziąć 100 zł i pokrzyczeć. I tyle i ja nie chcę tutaj z panem dyskutować. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący Rady Gminy W. Czekaj – ostatnie zdanie i kończymy. 

 

Pan M. Miniszewski – ja chciałem sprostowanie tego, co pan Jakubowski powiedział.  

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – jeżeli chodzi o tą drogę, uważam, że jest bardzo dobrze 

wykonana. Przedsiębiorca, tak, jak już powiedziałem, dwa razy jeździł. Trzeci raz nie będzie 

na wjazd jeździł, a jeżeli pan będzie uszkadzał wjazdy wjeżdżając na tą drogę, to będziemy po 

prostu zgłaszali do organów ścigania i będzie ją pan naprawiał dzięki własnej, że tak powiem 

działalności i postawie. Także, niech pan sobie to weźmie pod uwagę. Nie będzie tak, jak do 

tej pory, że pan będzie się bawił tutaj z nami jak z kotką i z myszką  i jeszcze będzie pan opluwał 

wszystkich po kolei. Proszę bardzo. 

 

Pan M. Miniszewski – chciałem sprostować proszę państwa, że ja nie wyganiałem  żadnej 

równiarki, żadnej, nikogo tylko, po prostu pokazałem dokąd jest moja działka i geodezyjna, i 

zwróciłem uwagę panu Wójtowi, że wszedł w moją działkę geodezyjną, i to pan Wójt, bo pan 

Łaba powiedział, że jak ja wskazuję tam, że pokazałem dokąd jest moja działka, pan Łaba chciał 

robić drogę. Pan Jakubowski kazał równiarce zjechać, chociaż chłopaki chcieli od pani […] do 

posesji mojej zrobić destruktem i to jest nieprawda, a to pan Jakubowski wszedł w moją działkę 

i ja dbam o to, żeby była droga wybudowana w punktach geodezyjnych. Jak jeździłem i przez 

8 lat walczyłem o to, żeby ta droga  była w punktach geodezyjnych panie Jakubowski. Ja nie 

wchodziłem  panu w działkę, jak pan mi wchodził, tylko chciałem, żeby ona była w punktach 

geodezyjnych tak, jak jest dzisiaj.  I ja walczyłem w imieniu mieszkańców, żeby mieli drogę 

wybudowaną, żeby  ktoś nie powiedział kiedyś, że jeżdżą  po moim polu. Chciałem, żeby ona 

była w punktach geodezyjnych. I to jest nieprawda panie Jakubowski, kłamie. 

 

Wójt Gminy T. Jakubowski – w każdym razie, szkoda, że nie mam problemów z trzydziestoma 

sołtysami tylko z jednym panem. To coś o czymś znaczy. A jeżeli chodzi o punkty geodezyjne, 

jak pojechaliśmy były oczywiście punkty geodezyjne pozaznaczane, słupki przez geodetów 

pozabijane. Pan mówi, że to są u pana w działce i to nie są słupki geodezyjne. Dlatego też, 

Gmina musiała, niestety, znów się narażać na koszty, brać geodetę i wyznaczać. Nie taka 

postawa sołtysa panie sołtysie.    

 

 Ad. 12. Zamknięcie sesji. 
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Wobec wyczerpania punktów porządku obrad o godz. 9.56 Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął sesję słowami: „zamykam XLVIII sesję Rady Gminy Krzyżanów”.   

Na tym protokół zakończono.                           

         

Protokołowała:                                                                         Obradom przewodniczył:    

D. Idziak                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                           Wiesław Czekaj 

 
[…] – wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 902). 

Jawność wyłączyła: 

insp. D. Idziak 

    

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 


